

التاريخ: 22 مارس 2024

Date: 22 March 2024

Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: The list of Candidates for the Membership of the Board of Directors of Abu Dhabi National Oil Company for Distribution PJSC (ADNOC Distribution or the Company)

الموضوع: قائمة بأسماء مرشحي مجلس إدارة شركة بترول أبوظبي الوطنية للتوزيع ش.م.ع. (أدنوك للتوزيع أو الشركة)

Further to the announcement of opening the nominations for membership of the Board of Directors of ADNOC Distribution published on 5th March 2024, please see below the list of the candidates for the membership of the Company's Board, along with their bios. The candidates will be presented to the shareholders in the annual General Assembly Meeting on 27 March under item 11 of the published agenda.

بالإشارة إلى الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة أدنوك للتوزيع المنشور بتاريخ 5 مارس 2024، موضح لكم أدناه قائمة بأسماء مرشحي مجلس إدارة الشركة والنبذة التعريفية الخاصة بكل مرشح. وسوف يتم عرض أسماء المرشحين على المساهمين الكرام خلال اجتماع الجمعية العمومية السنوي للشركة المزمع عقده في 27 مارس تحت البند 11 من جدول أعمال الجمعية المنشور.

- H.E. Dr. Sultan Ahmed Al Jaber (Non-executive – Independent)
- H.E. Ahmed Jasim AlZaabi (Non-executive – Independent)
- Mr. Khaled Salmeen (Non-executive – Independent)
- Mr. Khaled Al Zaabi (Non-executive – Independent)
- Mr. Marwan Naim Nijmeh (Non-executive – Independent)
- Mr. Saif Al Falahi (Non-executive – Independent)
- Mrs. Paula Disberry (Non-executive – Independent)

- معالي الدكتور سلطان أحمد الجابر (غير تنفيذي - مستقل)
- معالي أحمد جاسم الزعابي (غير تنفيذي - مستقل)
- السيد خالد سالمين (غير تنفيذي - مستقل)
- السيد خالد الزعابي (غير تنفيذي - مستقل)
- السيد مروان نعيم نجمة (غير تنفيذي - مستقل)
- السيد سيف الفلاحي (غير تنفيذي - مستقل)
- السيدة باولا ديسبري (غير تنفيذي - مستقل)

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،



معن العايدي
أمين سر مجلس الإدارة
Mann El Aydi
Board Secretary

Copy to: Securities and Commodities Authority

نسخة: هيئة الأوراق المالية والسلع

H.E. Dr. Sultan Ahmed Al Jaber



معالي الدكتور/ سلطان أحمد الجابر

H.E. Dr. Sultan Ahmed Al Jaber has served as Minister of Industry and Advanced Technology since July 2020 as the COP28 President-Designate, as a member of the Supreme Council for Financial and Economic Affairs since December 2020, as UAE Cabinet Member since March 2013, as Minister of State from March 2013 up to July 2020, as Chairman of the National Media Council from 2016 up to July 2020, as the UAE's special envoy for Climate Change since November 2020, as Group Chief Executive Officer of ADNOC since February 2016 and additionally Managing Director of ADNOC since February 2021. From January 2014 to February 2016, he served as Chief Executive Officer, Energy, of Mubadala Development Company.

H.E. Dr. Al Jaber is also Chairman of several ADNOC Group companies, Chairman of Masdar, Chairman of Emirates Development Bank, Chairman of FAB Misr and Chairman of the Board of Trustees of Mohammed bin Zayed University of Artificial Intelligence, as well as a member of the Board of Directors of Advanced Technology Research Council, Mubadala Investment Company, Emirates Global Aluminum, Emirates Investment Authority and First Abu Dhabi Bank.

H.E. Dr. Al Jaber holds a PhD in business and economics from Coventry University in the United Kingdom, an MBA from the California State University, and a Bachelor's in Chemical Engineering from the University of Southern California, USA.

معالي الدكتور سلطان أحمد الجابر هو عضو مجلس الوزراء في الحكومة الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة، وزير الصناعة والتكنولوجيا المتقدمة (منذ يوليو 2020)، ورئيس مؤتمر الأطراف (كوب 28) 2023، وعضو في المجلس الأعلى للشؤون المالية والاقتصادية منذ ديسمبر 2020. وهو عضو في مجلس الوزراء كوزير دولة من مارس 2013 وحتى يوليو 2020. ومن يناير 2014 إلى فبراير 2016، شغل وظيفة الرئيس التنفيذي للطاقة في شركة مبادلة للتنمية. كما شغل معاليه مهمة المبعوث الخاص لدولة الإمارات للتغير المناخي مرتين، الأولى كانت خلال الفترة 2010 - 2016، والثانية من نوفمبر 2020 حتى الآن، ويتولى مهمة الرئيس التنفيذي لمجموعة أدنوك منذ فبراير 2016، وتم تكليفه بمهمة العضو المنتدب للشركة منذ فبراير 2021.

يشغل معاليه أيضاً مهمة رئيس مجلس إدارة العديد من شركات مجموعة أدنوك، ورئيس مجلس إدارة شركة مصدر، ورئيس مجلس إدارة بنك الإمارات للتنمية، ورئيس مجلس إدارة بنك أبوظبي الأول مصر، ورئيس مجلس أمناء جامعة محمد بن زايد للذكاء الاصطناعي، بالإضافة إلى عضويته في مجلس أبحاث التكنولوجيا المتقدمة، وشركة مبادلة للاستثمار، وشركة الإمارات العالمية للألمنيوم، وجهاز الإمارات للاستثمار، وبنك أبوظبي الأول.

يحمل معاليه درجة الدكتوراه في الأعمال والاقتصاد من جامعة كوفنتري في المملكة المتحدة، وماجستير إدارة الأعمال من جامعة ولاية كاليفورنيا، ودرجة البكالوريوس في الهندسة الكيميائية من جامعة جنوب كاليفورنيا بالولايات المتحدة الأمريكية.

H.E. Ahmed Jasim AlZaabi



معالي/ أحمد جاسم الزعابي

H.E. Ahmed Jasim AlZaabi currently serves as the Chairman of Abu Dhabi Department of Economic Development and a member of Abu Dhabi Executive Council since January 2023 and as Chairman of Abu Dhabi Global Market (ADGM) since October 2021. He previously served as Group Chief Financial Officer of ADNOC from December 2019 to December 2021. In addition to this, he is currently the Chairman of Hub 71 and Khalifa Fund for Enterprise Development and a board member of ADNOC Drilling, ADNOC L&S, Emirates Investment Authority, Burjeel Holdings, Al Jazira Investment Company and Astra Tech. H.E. AlZaabi has also served as a member of the Board of Directors of a number of banks and financial institutions, including the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX) Union National Bank (UNB) and the Abu Dhabi Retirement Pensions & Benefits Fund (ADRPBF).

H.E. AlZaabi holds a Master's degree in Economics Science with Honors from the University of Aberdeen, UK.

يشغل معالي أحمد جاسم الزعابي منصب رئيس دائرة التنمية الاقتصادية في أبوظبي، وعضو المجلس التنفيذي لإمارة أبوظبي منذ يناير 2023، ورئيس سوق أبوظبي العالمي منذ أكتوبر 2021. وتولى سابقاً منصب المدير المالي للمجموعة في أدنوك من ديسمبر 2019 إلى ديسمبر 2021. كذلك يشغل معاليه منصب رئيس مجلس إدارة منصة Hub71، وصندوق خليفة لتطوير المشاريع، وعضو مجلس إدارة شركة أدنوك للحفر وشركة أدنوك للإمداد، وهيئة الإمارات للاستثمار، وبرجيل القابضة، وشركة الجزيرة للاستثمار وأسترا تيك. كما شغل منصب عضو مجلس إدارة في عدد من البنوك والمؤسسات المالية، بما في ذلك سوق أبوظبي للأوراق المالية، وبنك الاتحاد الوطني، وصندوق معاشات ومكافآت التقاعد لإمارة أبوظبي.

ويحمل معالي الزعابي درجة الماجستير في العلوم الاقتصادية مع مرتبة الشرف من جامعة أبردين بالمملكة المتحدة

Mr. Khaled Salmeen



السيد/ خالد سالمين

Mr. Khaled Salmeen has served as ADNOC's Executive Director of Downstream Industry, Marketing and Trading (DM&T) since January 2021, having previously served as ADNOC's Executive Director of Marketing, Sales & Trading (MS&T) since February 2019. He previously served as Chief Executive Officer of the Khalifa Industrial Zone (KIZAD), Chairman of Abu Dhabi Terminals, and Chief Operating Officer of National Central Cooling Company (Tabreed). He also served as Director of ADNOC's Transformation Project Management Office from 2016 to 2017. Mr. Salmeen currently serves as a member of the Board of Directors of a number of ADNOC Group companies. He is also Chairman of TA'ZIZ and Chairman of ADNOC Trading.

Mr. Salmeen holds a BSc in Engineering from Colorado School of Mines, Colorado, USA, an Executive MBA from INSEAD and a Project Management Professional (PMP) from the Project Management Institute (PMI) and Harvard Business School, USA.

يشغل السيد خالد سالمين منصب المدير التنفيذي لدائرة التكرير والتصنيع والتسويق في أدنوك منذ يناير 2021، وكان يشغل سابقاً منصب المدير التنفيذي للتسويق والمبيعات والتجارة في أدنوك منذ فبراير 2019. وشغل منصب الرئيس التنفيذي لمنطقة خليفة الصناعية (كيزاد)، ورئيس مجلس إدارة مرافئ أبوظبي، والرئيس التنفيذي للعمليات في الشركة الوطنية للتبريد المركزي (تبريد). وشغل أيضاً منصب مدير مكتب إدارة مشاريع التحوّل في أدنوك من 2016 إلى 2017. والسيد سالمين عضو حالياً في مجلس إدارة عدد من شركات مجموعة أدنوك. كما أنه رئيس مجلس إدارة "تعزيز" ورئيس مجلس إدارة شركة أدنوك التجارية.

السيد سالمين حاصل على درجة البكالوريوس في الهندسة من جامعة كولورادو للمناجم بالولايات المتحدة الأميركية، وشهادة ماجستير تنفيذي في إدارة الأعمال من معهد إنسياد وشهادة أخصائي إدارة مشاريع من معهد إدارة المشاريع وكلية هارفارد للأعمال.

Mr. Khaled Alalkeem Al Zaabi



السيد/ خالد العلكيم الزعابي

Mr. Khaled Al Zaabi currently serves as the Group Chief Financial Officer of ADNOC.

Before this position, he served as Senior Vice President responsible for Group financial planning, budgeting, MI reporting, and Performance Management for ADNOC. He led and ensured the execution of accounting and statutory reporting activities, acting as a centre of expertise, to provide sound financial forecasting, accounting and consolidated reporting that supports the realization of business objectives and ensures compliance. Additionally, he serves as a member of the Board of Directors on a number of companies including ADNOC Gas PLC, Borouge PLC, ADNOC Logistics & Services PLC, ADNOC Refining. He also serves as a member of Borealis Supervisory Board and OMV Supervisory Board.

Mr. Al Zaabi holds a Bachelor Degree in Finance from Deakin University, Australia.

يشغل السيد خالد الزعابي حالياً منصب المدير المالي لمجموعة أدنوك.

شغل السيد الزعابي سابقاً منصب نائب رئيس أول حيث كان مسؤولاً عن التخطيط المالي وإعداد الميزانية وتقارير المعلومات الإدارية وإدارة الأداء لأدنوك. كما تولى أيضاً مهام الإشراف على أنشطة المحاسبة وإعداد التقارير القانونية حيث كان مرجعاً خبيراً فيما يتعلق بإعداد التوقعات المالية السليمة وتقارير المراجعة المالية الموحدة التي تدعم تحقيق أهداف العمل وتضمن الامتثال. بالإضافة إلى ذلك، يتولى السيد الزعابي عضوية مجالس الإدارة في عدد من الشركات مثل أدنوك للغاز بي إل سي، وشركة بروج بي إل سي، وأدنوك للإمداد والخدمات بي إل سي، وأدنوك للتكرير وأدنوك العالمية. بالإضافة إلى ذلك يشغل السيد الزعابي عضوية مجلس الإدارة الإشرافي لشركة بوريليس ومجلس الإدارة الإشرافي لشركة أو إم في.

يحمل السيد الزعابي درجة الماجستير في الاقتصاد من جامعة ديكن في أستراليا.

Mr. Marwan Naim Nijmeh



السيد/ مروان نعيم نجمة

Mr. Marwan Naim Nijmeh is the Chief Legal Officer of ADNOC, overseeing legal operations across the group. Previously, he served as Deputy Chief Legal Officer at Mubadala Investment Company. Prior to that role, he was General Counsel of a number of Mubadala Group assets, including Masdar. Before joining Mubadala, Mr. Nijmeh worked as a senior associate at international law firms including Allen & Overy and Simmons and Simmons. Mr. Nijmeh serves as a member of the Board of Minesa and Mubadala Petroleum.

Mr. Nijmeh holds a BA of Law from the University of Jordan and an MA of Law (LLM) from the University of Manchester, UK.

يشغل السيد مروان نعيم نجمة منصب المستشار القانوني العام في شركة أدنوك حيث يشرف على النواحي القانونية الخاصة بجميع شركات المجموعة. وكان السيد نعيم نجمة قد شغل سابقاً منصب نائب مدير الشؤون القانونية في شركة مبادلة للاستثمار. كما شغل قبل ذلك منصب المستشار القانوني لعدد من الشركات التابعة لمبادلة، منها شركة مصدر. قبل التحاقه بشركة مبادلة، عمل السيد نجمة في عدد من شركات المحاماة الدولية، مثل شركتي "ألين وأوفري" و"سيمونز أند سيمونز". كما يشغل السيد نجمة حالياً عضوية مجلس إدارة شركة "مينيسا ومبادلة للبتروول"

يحمل السيد نجمة درجة البكالوريوس في القانون من الجامعة الأردنية ودرجة الماجستير في القانون من جامعة مانشستر، المملكة المتحدة.

Mr. Saif Al Falahi



السيد/ سيف الفلاحي

Mr. Saif Al Falahi has served as the Executive Vice President - Group Business Support & Special Tasks of ADNOC since February 2022, overseeing the implementation of the new operating model of Shared Services for Group Business Support covering all key functions: Medical Services, Corporate Security Services, General Services, Government Relation Services, Facility Maintenance Services, CSR Management, HSE Services and Corporate Services across all ADNOC Group Services. He previously served as the Senior Vice President - Group Services & Special Tasks, ADNOC from 2019 to 2022 and prior to that held several other roles within ADNOC.

Mr. Al Falahi holds a "Unit Operations" in Chemical Engineering Special Program from Huddersfield University, UK.

شغل السيد سيف الفلاحي منصب نائب الرئيس التنفيذي لدعم أعمال المجموعة والمهام الخاصة في شركة أدنوك منذ فبراير 2022، حيث أشرف على تنفيذ نموذج التشغيل الجديد للخدمات المشتركة لدعم أعمال المجموعة التي تغطي جميع الوظائف الرئيسية بما في ذلك الخدمات الطبية، وخدمات أمن الشركات، والخدمات العامة، وخدمات العلاقات الحكومية، وخدمات صيانة المرافق، وإدارة المسؤولية الاجتماعية للشركات، وخدمات الصحة والسلامة والبيئة وخدمات الشركات عبر جميع خدمات مجموعة أدنوك. وقيل توليه هذا المنصب، كان يشغل منصب نائب أول للرئيس لخدمات المجموعة والمهام الخاصة منذ مايو 2019 إلى 2022، وشغل قبلها عدة مناصب أخرى في أدنوك.

السيد الفلاحي حاصل على برنامج خاص "عمليات الوحدة" في الهندسة الكيميائية من جامعة هيدرسفيلد، المملكة المتحدة.

Mrs. Paula Disberry



السيدة/ باولا ديسبيري

Mrs. Disberry has been serving as an Independent Non-Executive Director on the boards of Pepkor Holdings (S. Africa) since 2021, Sefalana Holdings (Botswana) and LONA (S. Africa) since 2022, Sundry Markets (Nigeria) since 2023 and Banhoek Chilli Oil (UK) since early 2024. She is managing partner of Retailigence, a tech start-up providing AI/ML-based software to retailers, and acts as Retail Advisor to African PE funds – Phatisa, Tana Africa, and Sango Capital.

Mrs. Disberry has held numerous executive leadership roles built up over 32 years in multinational blue-chip companies – Pick n Pay and Woolworths South Africa (both supermarket and forecourt retail), BP (forecourt retail), Tesco (supermarket and convenience retail) and Colgate-Palmolive (FMCG). She has worked in strategic and operational roles in both manufacturing and retailing, and across marketing, sales, buying, planning, real estate, store and e-commerce management functions and with local, regional (Europe, South America) and global remits.

Mrs. Disberry holds a First Class BA (Hons) and MA in Natural Sciences from Cambridge University, UK.

عملت السيدة ديسبيري كعضو مستقل غير تنفيذي في مجالس إدارة شركة بيبكور القابضة (جنوب أفريقيا) منذ عام 2021، وسيفلانا القابضة في بوتسوانا وشركة لونا بجنوب أفريقيا عام 2022 وفي أسواق سوندري في نيجيريا منذ العام 2023، بالإضافة إلى شركة بانهوك تشيلي للبترول في المملكة المتحدة منذ بداية عام 2024. وهي أيضا شريك اداري في شركة ريتيلجينس وهي شركة ناشئة تعمل في مجال التكنولوجيا وتوفر برامج قائمة على الذكاء الاصطناعي والتعلم الآلي لتجار التجزئة، وهي مستشار التجزئة لصناديق الاستثمار المباشر الافريقية فاتيسا وتونا افريقيا وسانجو كابيتل.

شغلت السيدة ديسبيري عدة مناصب قيادية تنفيذية على مدى أكثر من 32 عامًا في شركات كبرى متعددة الجنسيات، مثل شركات بلو شيب، وبيك ان باي وولورث جنوب أفريقيا (وهي شركات تعمل في مجال السوبرماركت وتجارة التجزئة). إضافة إلى شركة بي بي (التجزئة)، وتسيكو (السوبرماركت وتجارة التجزئة) و كولجيت بالموليف (في مجال بيع المنتجات الاستهلاكية). كما عملت في أدوار استراتيجية وتشغيلية في كل من التصنيع وتجارة التجزئة، في وظائف إدارة التسويق والمبيعات والشراء والتخطيط والعقارات والمناجر والتجارة الإلكترونية مع خبرات محلية وإقليمية (أوروبا وجنوب أمريكا) وعالمية.

السيدة ديسبيري حاصلة على درجة البكالوريوس من الدرجة الأولى (مع مرتبة الشرف) والماجستير في العلوم الطبيعية من جامعة كامبريدج بالمملكة المتحدة.